
Protokół nr XLII/2023
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego,

która odbyła się w dniu 26 kwietnia 2023 r.
w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży

Obrady XLII sesji w dniu 26 kwietnia 2023 r. rozpoczęto o godz. 11:00, a zakończono
o godz. 13:05 tego samego dnia.                                                                                                   
W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych.                                                                                    
Obecni:                                                                                                                                          
1. Ewa Burzyńska 
2. Kinga Buszkiewicz 
3. Roman Chmara 
4. Dariusz Gapiński 
5. Julian Hermaszczuk 
6. Mirosław Juraszek 
7. Tomasz Kaczuba 
8. Mateusz Krojenka 
9. Barbara Ksycka 
10. Remigiusz Nowak 
11. Dariusz Rybarczyk                                                                                                                  
12. Waldemar Straczycki 
13. Stanisław Tadej
14. Adrian Urbański 
15. Mariusz Witczuk 
16. Jakub Wójcik
17. Franciszek Wyrwa 

1. Otwarcie sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki o godz. 11:00 otworzył XLII sesję         
i powitał przybyłych na sesję gości. Następnie poinformował, że porządek został radnym 
dostarczony i przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poprosił radnych potwierdzenie 
uczestniczenia w sesji poprzez sprawdzenie quorum i stwierdził, że w sesji  bierze udział 15 
radnych.                                                                                                                                         
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.                                         

                                                                                                                                                    
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.                                           
3. Przedstawienie porządku obrad.                                                                                           
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że porządek obrad został
radnym dostarczony. Następnie zapytał, czy są propozycje dotyczące porządku obrad. 
Żadnych propozycji dotyczących porządku obrad nie było wobec czego porządek obrad 
przedstawiał się następująco:
   1. Otwarcie sesji.  
   2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
   3. Przedstawienie porządku obrad.
   4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
   5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie   

1



       między sesjami.  
   6. Podjęcie uchwał w sprawach:
     a) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana 
         Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu,
     b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,    
     c) przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego,
     d) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Regionu
         Wielkopolski,
     e) wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego,
         1) zgłaszanie kandydatów
         2) wybór komisji skrutacyjnej
         3) przeprowadzenie głosowania,
         4) odczytanie uchwały stwierdzającej wybór
   7. Interpelacje i zapytania radnych.
   8. Wolne głosy i oświadczenia.
   9. Zakończenie obrad.   

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.                                           

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.                                                                      
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że do protokołu nie 
wpłynęły żadne uwagi. Następnie zapytał, czy są pytania do protokołu? Żadnych pytań nie 
było przystąpiono więc do głosowania. 
Głosowano w sprawie:
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk,
Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
 Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty.

Kolejnym punktem sesji było
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że sprawozdanie zostało 
radnym dostarczone i zapytał, czy są pytania do tego sprawozdania?                                         

Żadnych głosów w tym punkcie porządku posiedzenia nie było. 
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu.     

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.                                           
6. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                              
Pierwszy projekt uchwały dotyczył 
a) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana 
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Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu,                                                                        
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że wszystkie projekty 
uchwał zostały omówione na posiedzeniach komisji i zapytał, czy są pytania do tego 
projektu? Pytań nie było, więc Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał 
projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.                                                                            

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego 
im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu,
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (15)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk,
Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, 
Jakub Wójcik
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
Uchwała Nr XLII/322/2023 z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży 
na podstawie raportu, została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył
b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,                                   
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poprosił panią Skarbnik Annę Zdziebło 
o przedstawienie projektu uchwały.                                                                                              
Skarbnik Anna Zdziebło omówiła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Chodzieskiego.                                                                                            
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał, czy są pytania do 
tego projektu? Pytań nie było, więc odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.    

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego,
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk,
Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
Uchwała Nr XLII/323/2023 z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego
podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył
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c) przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego, 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki powiedział, że uchwała dotyczy jego 
rezygnacji oraz, że rezygnuje ze względów osobistych. Oświadczył, że jego rezygnacja jest 
związana tylko i wyłącznie z faktami i sytuacją w samorządzie. Stwierdził, że jest 
samorządowcem od niemalże trzydziestu lat i potrafi oddzielić sprawy zawodowe, prywatne 
od samorządowych. Stąd sytuacja, która nastąpiła spowodowała, że podjął taką decyzję. 
Powiedział, że chciałby sprostować kilka plotek związanych z jego odwołaniem. Zaznaczył, 
że nie jest prawdą, aby w jakikolwiek sposób zrezygnował na skutek wystąpień Kamila 
Sobkowiaka w mediach społecznościowych, w których był przez niego piętnowany i 
pokazywany w złym świetle. Kamil Sobkowiak robił to, w jego ocenie, w celu uzyskania 
większej popularności w mieście. Podkreślił, że nie jest prawdą aby jakikolwiek udział 
Kamila Sobkowiaka miał wpływ na jego odwołanie.  Jedyny powód, to jego dojście do 
przekonania, że w tej sytuacji jaką mamy obecnie, najbardziej słuszną jego decyzją będzie 
złożenie rezygnacji i poprosił o jej przyjęcie. Następnie wyjaśnił, że ze względów 
organizacyjnych jego rezygnacja nastąpi w dniu 27 kwietnia. Jest to związane z pewnymi 
procedurami i technicznym przekazaniem uchwał. Dlatego przestanie być przewodniczącym 
w dniu 28 kwietnia. Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt 
uchwały i przystąpiono do głosowania.                                                                                        

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu 
Chodzieskiego,
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
PRZECIW (2)
Roman Chmara , Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
Uchwała Nr XLII/324/2023 z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie przyjęcia rezygnacji z 
funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki podziękował wszystkim osobom,           
z którymi współpracował jako przewodniczący rady. Zadeklarował, że będzie w dalszym 
ciągu aktywnym radnym i będzie działał na rzecz powiatu chodzieskiego. 
                                                                                                                                                       
Kolejny projekt uchwały dotyczył
d) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 
Regionu Wielkopolski,                                                                                                        
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały, zapytał czy 
Adrian Urbański wyraża zgodę na reprezentowanie powiatu w stowarzyszeniu. Radny Adrian 
Urbański wyraził zgodę i przystąpiono do głosowania.                                                               

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 
Gmin i Powiatów Regionu Wielkopolski,
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz , Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Roman Chmara 
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
Uchwała Nr XLII/325/2023 z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Regionu Wielkopolski 
została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu.
                                                                                                                                                   
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że w związku 
z faktem przyjęcia przez radę jego rezygnacji postanowili z zarządem wprowadzić do 
porządku obrad dzisiejszej sesji kilka dodatkowych punktów, które usprawnią 
funkcjonowanie samorządu i będą kontynuacją tego, co będzie się działo z władzami rady       
i zarządu. Dlatego zaproponował zmianę porządku obrad i wprowadzenie w punkcie - 
podjęcie uchwał - następujących punktów. W punkcie e) przyjęcie rezygnacji Członka 
Zarządu Powiatu Chodzieskiego, w punkcie f) wybór Przewodniczącego Rady Powiatu 
Chodzieskiego, w punkcie g) przyjęcie rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
Chodzieskiego, w punkcie h) wybór Członka Zarządu Powiatu Chodzieskiego, a w punkcie    
i) wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego. Żeby to było bardziej 
czytelne i sprawne poprosił o przekazanie radnym nowego porządku sesji. Wyjaśnił, że 
chodzi o to, żeby w dniu dzisiejszym wszystkie sprawy kadrowe zostały podjęte.                     
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał, czy do 
zaproponowanego porządku obrad są jakieś pytania lub inne uwagi. Pytań ani uwag nie było  
i przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem poszczególnych punktów do porządku 
posiedzenia.
Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6. e) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
rezygnacji Członka Zarządu Powiatu Chodzieskiego. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (15)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk,
Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, 
Jakub Wójcik
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
                                                                                                                                                       
Radny Tomasz Kaczuba stwierdził, że mają dwa razy wybór komisji skrutacyjnej i zapytał, 
czy ta komisja nie może być ta sama co przy wyborze przewodniczącego. Przewodniczący 
Rady Powiatu Waldemar Straczycki wyjaśnił, że mogą być te same osoby jednak ze 
względów proceduralnych muszą przy każdym głosowaniu wybrać komisję ponieważ jeden    
z członków komisji może się ubiegać o stanowisko, które będą wybierali.
Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6. g) podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 
rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego. 
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Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk,
Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 

Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6.h) wybór Członka Zarządu Powiatu 
Chodzieskiego - zgłoszenie kandydata - wybór komisji skrutacyjnej - przeprowadzenie 
głosowania - odczytanie uchwały stwierdzającej wybór.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Roman Chmara, Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 

Głosowano w sprawie:
wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 6. i) wybór Wiceprzewodniczącego Rady 
Powiatu Chodzieskiego - zgłaszanie kandydatów - wybór komisji skrutacyjnej - 
przeprowadzenie głosowania - odczytanie uchwały stwierdzającej wybór.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Roman Chmara, Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 

Po przyjęciu przez Radę Powiatu Chodzieskiego zmian w porządku posiedzenia 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poddał pod głosowanie porządek obrad 
z przyjętymi zmianami.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad z wprowadzonymi zmianami.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
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ZA (13)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Roman Chmara, Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa  
                                                                                                                                                       
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki stwierdził, że porządek obrad został 
przyjęty z zaproponowanymi zmianami i przedstawiał się następująco:    
   1. Otwarcie sesji.  
   2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
   3. Przedstawienie porządku obrad.
   4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
   5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie   
       między sesjami.  
   6. Podjęcie uchwał w sprawach:
     a) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana 
         Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu,
     b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,    
     c) przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego,
     d) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Regionu
         Wielkopolski,
     e) przyjęcia rezygnacji Członka Zarządu Powiatu Chodzieskiego,
     f) wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego,
         1) zgłaszanie kandydatów
         2) wybór komisji skrutacyjnej
         3) przeprowadzenie głosowania,
         4) odczytanie uchwały stwierdzającej wybór
       g) przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego,
       h)) wyboru Członka Zarządu Powiatu Chodzieskiego,
         1) zgłaszanie kandydatów
         2) wybór komisji skrutacyjnej
         3) przeprowadzenie głosowania,
         4) odczytanie uchwały stwierdzającej wybór
       i) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego,
         1) zgłaszanie kandydatów
         2) wybór komisji skrutacyjnej
         3) przeprowadzenie głosowania,
         4) odczytanie uchwały stwierdzającej wybór

   7. Interpelacje i zapytania radnych.
   8. Wolne głosy i oświadczenia.
   9. Zakończenie obrad.   
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki przystąpił do realizacji 
przyjętych kolejnych punktów porządku posiedzenia.

Kolejny projekt uchwały dotyczył
e) przyjęcia rezygnacji Członka Zarządu Powiatu Chodzieskiego,                                       
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że radni otrzymali 
projekt uchwały w tej sprawie i zapytał Pana Adriana Urbańskiego czy podtrzymuje chęć 
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rezygnacji z funkcji Członka Zarządu Powiatu Chodzieskiego.                                                   
Radny Adrian Urbański oświadczył, że podtrzymuje swoją decyzję.                                          
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały, która się        
z tym wiąże. Pytań nie było, przystąpiono więc do głosowania.                                                  

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Członka Zarządu Powiatu Chodzieskiego, 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki , Adrian Urbański , Mariusz Witczuk , Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Roman Chmara, Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
Uchwała Nr XLII/326/2023 z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie przyjęcia rezygnacji 
Członka Zarządu Powiatu Chodzieskiego, została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 
podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył
f) wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego,
1) zgłaszanie kandydatów                                                                                                       
W tym punkcie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki udzielił głosu Staroście 
Mirosławowi Juraszkowi.                                                                                                            
Starosta Mirosław Juraszek powiedział, że pracują w samorządzie, między innymi, w oparciu 
o umowę koalicyjną z 19 listopada 2018 r.  Poinformował, że w związku z podjęciem decyzji 
przez przewodniczącego rady Waldemara Straczyckiego o rezygnacji z bycia 
przewodniczącym rady, koalicjanci ustalili osobowo obowiązki jakie przejmą niektórzy radni 
i w wyniku porozumienia koalicyjnego propozycję na przewodniczącego rady uzyskał radny 
Adrian Urbański.                                                                                                                           
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał radnego Adriana Urbańskiego 
czy wyraża zgodę.                                                                                                                        
Radny Adrian Urbański wyraził zgodę na kandydowanie.
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zapytał, czy są inni 
kandydaci. Innych kandydatów nie było, przystąpiono więc do głosowania w sprawie 
zamknięcia listy kandydatów.
Głosowano w sprawie:
zamknięcia listy kandydatów.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk,
Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz 
Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
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Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyboru Przewodniczącego rady Powiatu Chodzieskiego i poinformował, że czyni to ze 
względów proceduralnych ponieważ nowy przewodniczący zostanie wybrany od dnia           
28 kwietnia 2023 r. 
2) wybór komisji skrutacyjnej                                                                                       
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki przystąpił do wyboru komisji 
skrutacyjnej i zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. 
Starosta Mirosław Juraszek zaproponował do komisji skrutacyjnej kandydatury - Pana 
Dariusza Rybarczyka, Panią Barbarę Ksycką i Pana Jakuba Wójcika. Zgłoszeni kandydaci 
wyrazili zgodę na udział w pracach komisji skrutacyjnej.                                             
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki wyjaśnił, że komisja skrutacyjna 
dokona wyboru przewodniczącego spośród swojego grona i będzie czuwała nad 
prawidłowością głosowania. Następnie przystąpiono do głosowani.
Głosowano w sprawie:
wyboru komisji skrutacyjnej. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Roman Chmara, Barbara Ksycka, Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
Rada Powiatu Chodzieskiego dokonała wyboru Komisji Skrutacyjnej do wyboru 
Przewodniczącego Rady Powiatu w składzie: Dariusz Rybarczyk, Barbara Ksycka          
i Jakub Wójcik.
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki ogłosił krótką przerwę w celu
przygotowania głosowania.
3) przeprowadzenie głosowania
Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Barbara Ksycka przedstawiła radnym 
zasady głosowania na Przewodniczącego rady Powiatu Chodzieskiego.                                     
Następnie przeprowadzono procedurę głosowania tajnego.                                                         
Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki 
ponownie ogłosił krótką przerwę na obliczenie głosów. 
Po  przerwie  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  Barbara  Ksycka  odczytała  protokół
Komisji w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego, którym został
radny Adrian Urbański.

4) odczytanie uchwały stwierdzającej wybór.
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał Uchwałę                  
Nr XLII/327/2023 z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 
Powiatu Chodzieskiego, która stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. Protokół 
Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 9 do protokołu.                                                   
Przewodniczącym Rady Powiatu Chodzieskiego wybrany został radny Adrian Urbański.

Kolejny projekt uchwały dotyczył
g) przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego. 
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał projekt uchwały w tej sprawie 
i zapytał czy radny Remigiusz Nowak podtrzymuje swoją rezygnację. Radny Remigiusz 
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Nowak podtrzymał swoją decyzję o rezygnacji z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 
Powiatu Chodzieskiego i przystąpiono do głosowania
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
Chodzieskiego. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Roman Chmara, Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
Uchwała Nr XLII/328/2023 z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie przyjęcia rezygnacji 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Kolejny punkt porządku posiedzenia dotyczył
h) wyboru Członka Zarządu Powiatu Chodzieskiego.                                                       
1) zgłoszenie kandydata                                                                                                              
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poprosił Starostę Mirosława Juraszka    
o zabranie głosu.          
Starosta Mirosław Juraszek wyjaśnił, że do wyłącznej właściwości przewodniczącego zarządu
należy zgłaszanie kandydata na członka Zarządu Powiatu Chodzieskiego. W konsekwencji
porozumienia, aneksu do umowy koalicyjnej zgłosił Pana Remigiusza Nowaka na kandydata
na członka zarządu.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki zwrócił się do zgłoszonego kandydata 
z pytaniem, czy wyraża zgodę na kandydowanie.
Radny Remigiusz Nowak wyraził zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki stwierdził, że zamyka listę osób 
zgłoszonych na kandydata do zarządu powiatu i przystąpił do realizacji następnego punktu. 
                                                                                                                                                       
2) wybór komisji skrutacyjnej                                                                                                   
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki  przystąpił do wyboru komisji 
skrutacyjnej i zaproponował żeby te same osoby weszły w skład komisji. Następnie zapytał 
czy kandydaci do komisji wyrażają zgodę. Radni Barbara Ksycka, Dariusz Rybarczyk i Jakub
Wójcik wyrazili zgodę i przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru komisji skrutacyjnej.
Głosowano w sprawie:
wyboru komisji skrutacyjnej. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (14)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk 
Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar 
Straczycki, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Barbara Ksycka 
NIEOBECNI (2)
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Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
Rada Powiatu Chodzieskiego dokonała wyboru Komisji Skrutacyjnej do wyboru 
Członka Zarządu Powiatu Chodzieskiego w składzie: Barbara Ksycka, Dariusz 
Rybarczyk i Jakub Wójcik.
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki ogłosił krótką przerwę w celu
ukonstytuowania się komisji skrutacyjnej i przygotowania głosowania.
3) przeprowadzenie głosowania
Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Barbara Ksycka przedstawiła radnym 
zasady głosowania. Następnie przeprowadzono procedurę głosowania tajnego.                         
Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki 
ponownie ogłosił krótką przerwę na obliczenie głosów. 
Po  przerwie  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  Barbara  Ksycka  odczytała  protokół
Komisji w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Chodzieskiego, którym został radny
Remigiusz Nowak.

4) odczytanie uchwały stwierdzającej wybór
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał Uchwałę                  
Nr XLII/329/2023 z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyboru Członka Zarządu 
Powiatu Chodzieskiego, która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 12 do protokołu.
Członkiem Zarządu Powiatu Chodzieskiego wybrany został radny Remigiusz Nowak.
                                                                                                                                                       
Ostatni  projekt dotyczył
i) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego.
1) zgłaszanie kandydatów
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki udzielił głosu Staroście Mirosławowi 
Juraszkowi, który zaproponował aby wiceprzewodniczącym rady powiatu został radny 
Waldemar Straczycki. Waldemar Straczycki wyraził zgodę na kandydowanie i zapytał, czy są
jeszcze inni kandydaci. Innych kandydatów nie było, przystąpiono więc do głosowania w 
sprawie zamknięcia listy kandydatów.
Głosowano w sprawie:
zamknięcia listy kandydatów. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, 
Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Roman Chmara, Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 

2) wybór komisji skrutacyjnej                                                                                                   
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki  poinformował, że po raz kolejny muszą
wybrać komisję skrutacyjną i przystępując do wyboru komisji skrutacyjnej zaproponował 
żeby to były te same osoby co przy poprzednich wyborach. Następnie zapytał, czy kandydaci 
do komisji wyrażają zgodę. Radni Barbara Ksycka, Dariusz Rybarczyk i Jakub Wójcik 
wyrazili zgodę i przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru komisji skrutacyjnej.
Głosowano w sprawie:
wyboru komisji skrutacyjnej. 
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Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Ewa Burzyńska, Kinga Buszkiewicz, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Roman Chmara, Barbara Ksycka, Stanisław Tadej
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Franciszek Wyrwa 
Rada Powiatu Chodzieskiego dokonała wyboru Komisji Skrutacyjnej do wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w składzie: Barbara Ksycka, Dariusz Rybarczyk i
Jakub Wójcik.
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki ogłosił krótką przerwę w celu
ukonstytuowania się komisji skrutacyjnej i przygotowania głosowania.
3) przeprowadzenie głosowania
Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Barbara Ksycka przedstawiła radnym 
zasady głosowania. Następnie przeprowadzono procedurę głosowania tajnego.                         
Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki 
ponownie ogłosił krótką przerwę na obliczenie głosów. 
Po  przerwie  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  Barbara  Ksycka  odczytała  protokół
Komisji  w sprawie  wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu  Chodzieskiego,  którym
został radny Waldemar Straczycki.

4) odczytanie uchwały stwierdzającej wybór
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki odczytał Uchwałę                  
Nr XLII/330/2023 z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Powiatu Chodzieskiego, ktora stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu Chodzieskiego wybrany został radny Waldemar 
Straczycki.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.                                           

7. Interpelacje i zapytania radnych.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki poinformował, że nie wpłynęły żadne 
interpelacje na piśmie. Następnie zapytał, czy w tym punkcie są jakieś zapytania.                     
Radny Stanisław Tadej zapytał, czy od ostatniej sesji zmieniło się coś w dwóch kwestiach -    
Szamocina i wysypiska odpadów.                                                                                               
Starosta Mirosław Juraszek odpowiedział, że nie ma żadnych informacji na temat Szamocina. 
Nie wie o co radny pyta. Cały czas myśli o starym szpitalu i przypomniał, że Szamocin jest 
we władaniu Miasta i Gminy Szamocin i, z tego co wie, w czyjejś dzierżawie. Zauważył, że 
żadnych szczegółów nie zna i nie wie, co by się miało zmienić. Jeżeli chodzi o sprawy 
urzędowe i formalne to, w tej sprawie, nie toczy się w starostwie żadne postępowanie. Jeżeli 
chodzi o drugą sprawę też nie wie o co radny pyta, bo wysypisko w Kamionce na wniosek      
z 2013 r. uzyskało pozwolenie na budowę. Jeśli to nazwiemy wysypiskiem, bo to jest trochę 
skrót myślowy. Konkretnie jest to odzyskiwanie energii, huta szkła. Z tego co wie, to księga 
budowy została otwarta w 2015 r. W  międzyczasie zmieniali decyzję ze względu na to, że 
tam zmieniły się podziały geodezyjne działek i własności. W 2020 r. została zmieniona przez 
urząd gminy decyzja środowiskowa w odniesieniu do huty szkła. Na dzisiaj trwa budowa.    
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W obowiązkach i kompetencji, na tym etapie, powiat nie ma w swoim zakresie czynności, 
które powinien wykonać.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku posiedzenia.                                           

8. Wolne głosy i oświadczenia.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki udzielił głosu Kamilowi Sobkowiakowi,
który stwierdził, że radni mówią o wysypisku śmieci, o zakładzie termicznego przetwarzania 
odpadów i ma takie wrażenie, że radni i on żyją na innych planetach. Nie tylko radni żyją na 
innej planecie, ale on i reszta obywateli tego powiatu chodzieskiego. Powiedział, że radni nie 
mają świadomości tego, że w  dużym stopniu za sprawą, obecnie wiceprzewodniczącego rady
powiatu, kilka kilometrów od centrum miasta ma powstać jedna z największych spalarni 
odpadów w Wielkopolsce. Nie jest to wysypisko śmieci, zakład termicznego spalania 
odpadów, to nie jest żadna huta, bo to jest kolejna fikcja. To jest spalarnia odpadów. Był         
z panem Straczyckim w sądzie, radni milczeli, nie było tematu. Dyskutują o spalarni, w tej 
chwili już za 45 milionów złotych na działce, która ma 50 hektarów. O spalarni, która będzie 
miała moce przerobowe na 125 tys. ton odpadów rocznie. Zapytał, czy radni wiedzą ile 
odpadów zgromadzili na Kamionce przez 30 lat? 30 tys. ton przez 30 lat. Powiedział, że w tej 
chwili koledzy pana Waldemara Straczyckiego, jego pracodawcy zamierzają uruchomić tą 
inwestycję na 125 tys. ton rocznie. Nie wie ile radni generują śmieci ale gwarantuje, że nie ma
najmniejszej szansy, aby taką ilość śmieci wygenerowali. W związku z tym mają jasną 
odpowiedź. Będą to odpady, do powiatu chodzieskiego, przywożone z całej Wielkopolski. 
Stwierdził, że to nie są jego słowa. Powiedział to pan Straczycki przed sądem. Powiedział, że 
on w sądzie wygrał. Został uniewinniony za to, że po raz pierwszy publicznie po dwóch 
latach ujawnił, że człowiek mający reprezentować mieszkańców powiatu chodzieskiego 
reprezentował warszawską spółkę, dwie spółki. Spółki, które planowały budowę spalarni 
odpadów. I zrobił to skutecznie. Zarówno wójt Gminy Chodzież jak i starostowie chodziescy 
podpisali wszystkie dokumenty, które umożliwiają inwestorowi budowę tej spalarni. Faktami 
można operować bardzo długo ale może do wyobraźni radnych przemówi powierzchnia tej 
działki – 50 hektarów. Stwierdził, że kolejna sprawa to ruch samochodowy, ciężarowy.           
Te śmieci nie spadną z nieba. Trzeba będzie je tam dowieźć. Prosił, by wyobrazić sobie 
Chodzież za kilka lat, kiedy będzie odciętą od świata enklawą, odciętą przez trasę S 11 i ta 
enklawa w środku będzie miała potężnego kopciucha. Prosił żeby przejechać się w okolice 
Poznania, stąd jest bardzo blisko przez Murowaną Goślinę. Tamta spalarnia jest konkurencją 
dla naszej spalarni pod Chodzieżą w Kamionce. To są te same gabaryty. Zastanawiał się czy 
problem jest realny. Starosta mówił, że coś słyszał, że coś tam budują. Nic tam nie budują.  
To jest kolejne oszustwo. Problem jest realny dlatego, że duży podmiot z branży 
energetycznej firma Eneris zapłaciła 43 miliony za udziały na tym pastwisku w Kamionce. 
Ale nie za to, że ma tam ziemię. Tylko, że ma tam wypracowane wieloletnią działalnością 
samorządowców powiatu chodzieskiego, nie mówi nazwiskami ale podpisy starostów, 
wójtów, to wszystko doprowadziło do sytuacji gdzie pod Chodzieżą może powstać i pewnie 
powstanie, jeśli nic się nie zmieni, bo nawet zmieniona taksonomia Unii Europejskiej nie 
ograniczyła możliwości inwestycyjnych tego podmiotu. Zarzucił radnym, że jako wybrańcy 
społeczności chodzieskiej milczą. Oświadczył, że składa zawiadomienie do Najwyższej Izby 
Kontroli na decyzje, które podejmował wójt Gminy Chodzież i starostowie chodziescy. 
Powiedział, że radni wciąż milczą. Stwierdził, że jest tutaj trochę z obawy o ich stan zdrowia, 
czy mają sprawny słuch, sprawny wzrok, bo to jest istotny element w pełnieniu funkcji 
publicznych. Jeśli nie mają, to pewne fakty radnym przedstawił. Jeżeli mają więcej pytań, to 
na nie odpowie. Zapytał o jedną rzecz, czy radni w czasie tych roszad między sobą, bo 
odniósł wrażenie, że nie zajmują się niczym konkretnym, wymiana stołków i do domu, więc 
może w trakcie tych roszad nasunie się jakaś refleksja, czy nie warto by było powołać 
komisję. Jeśli komisja rewizyjna nie da rady, to może jakaś inna komisja. Zwrócił uwagę, że 

13



przewodniczący rady powiatu miał szeroko otwarte drzwi do gabinetów starosty, 
burmistrzów, wójtów. Burmistrz Chodzieży sam przyznaje, że spotykał się, Wójt Gminy 
Chodzież spotykał się, pan Straczycki przyznaje przed sądem - spotykałem się. Zapytał, czy 
jakakolwiek komisja zbada, czy przewodniczący rady powiatu nie przekroczył swoich 
uprawnień, czy nie działał na szkodę interesu publicznego, czy widział granice między swoją 
działalnością osobistą, zawodową, a funkcją jaką pełnił. Powiedział, że sąd zauważył, że jest 
pewna granica, której nie należy przekraczać. I tą granicę, w jego ocenie, pan Straczycki 
przekroczył. Prosił o odpowiedź czy jakakolwiek komisja rady powiatu się tym zajmie, 
którykolwiek z radnych, bo radny Stanisław Tadej próbował temat podjąć, ale nawet nie 
wiedział, że to nie chodzi o wysypisko, ale o spalarnię. Mieszkańcy powiatu czekają na 
informację, bo jest jedynym głosem, który mówi publicznie i, być może, to odbiera rangi 
temu przekazowi. Uważa, że to jest rola radnych, żeby powiedzieć mieszkańcom co im grozi, 
na co mogą liczyć dzięki pracy pana Straczyckiego, między innymi.                                          
Starosta Mirosław Juraszek powiedział, że wiele o panu Sobkowiaku nie wie, ale od 25 lat go 
zna. Przykro mu, że społeczeństwo pana Sobkowiaka nie słyszy. Życzy żeby dorobił się 
kiedyś takiego autorytetu i takiej charyzmy, żeby społeczeństwo go usłyszało. Wyjaśnił, że 
urząd się opiera w granicach przepisów. Jeśli wymienia urząd gminy, czy urząd starostwa,      
to mają na to przepisy. To co wspomniał, spalarnia zaczęła swoją budowę w 2015 r. Nie jest 
w kompetencji starostwa patrzeć jak ta budowa jest zaangażowana. Są od tego inne organy     
i podmioty. Budowa została dopuszczona do realizacji, tak jak każda inna inwestycja w 
imieniu której interesariusz przychodzi. Nie było żadnych przeciwwskazań i takie są mu 
nieznane, a jeżeli pan Sobkowiak zna, to zaprasza go albo do siebie, albo do prokuratury żeby
doniósł to co wie, że jest niezgodne z prawem. Czy ona się skończy, czy będzie realizowana 
tego nie wie, bo za tym mają stać wielkie pieniądze. Nie wie co pana Sobkowiaka w tej 
inwestycji tak bardzo dotyka, bo w dzisiejszych technologiach, takie inwestycje są niemal 
bezemisyjne. Problemem dla niego jest to, że spalane są dobra, które można odzyskać i puścić
do recyklingu, żeby one  miały drugie życie. W tym miejscu może by się z panem 
Sobkowiakiem zgadzał, że spalarnia nie jest dzisiaj cool. Za chwilę koło tego obiektu będzie 
szła S 11 i jeżeli transporty będą tamtędy szły, to nie wie w jakiej kwestii będą one esce 
zagrażały. Odcinek drogi, który potencjalnie może powstać i będzie musiał powstać jeśli ta 
inwestycja osiągnie swój cel, będzie musiał być przygotowany. Może przez samorządy, może 
przez inne instytucje, a może przez tego inwestora. Pan Sobkowiak używa takich słów 
zarzucając radnym, a nawet społeczeństwu, bo społeczeństwo jego nie słyszy, brak 
rozgarnięcia. Ręczy, że społeczeństwo w powiecie chodzieskim jest rozgarnięte, że radni 
wiedzą o czym mówią, co decydują. To co jest w ich kompetencji załatwiają, to co nie jest w 
ich kompetencji, to jest w urzędzie. Jeżeli czuje się pominięty to zaprasza, bo wszystkie 
czynności, łącznie z gospodarką finansową każdego samorządu, nie tylko powiatu, są otwarte 
dla każdego obywatela. Jeżeli jest życzliwy naszej małej ojczyźnie, jest zainteresowany jej 
rozwojem, a nie szczuciem na siebie mieszkańców, to jeszcze raz go zaprasza. Przekonany 
jest, że nie odmówi mu też rozmowy wójt gminy i wszystkie dokumenty jakie można będzie 
przedłożyć otrzyma.  Na koniec swojej wypowiedzi zauważył, że przez ostatnich kilka lat       
w kraju się zrobiła szczujnia. Prosił, by nie wpuszczać jej do Chodzieży.
Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki powiedział, że ponieważ od dłuższego 
czasu jest obiektem ataków pana Sobkowiaka, który ma ambicję zostania burmistrzem miasta 
i w mediach społecznościowych bardzo się próbuje lansować, pokazywać. Przyznał, że ma  
takie prawo. On jest samorządowcem i zdaje sobie sprawę z tego, że musi mieć grubszą skórę
niż każdy inny. To, że on chce się wypromować na jego nazwisku i dużo czyni w tym 
względzie, to jest jedna sprawa. Wyjaśnił, że proces, który się toczył między nimi nie był to 
proces o spalarnię, to był proces o kłamstwa, które pan Sobkowiak powiedział na jego temat. 
W tej chwili ten proces jest w drugiej instancji i sprawa w dalszym ciągu się toczy. A jaki 
będzie efekt, to zobaczą. Z uwagi na specyfikę procesu wszystkie sprawy są utajnione i 
pewnie również by opowiedział kilka rzeczy, co było mówione na procesie, niemniej w tej 
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chwili nie może. Żeby nie wchodzić w dyskusję z panem Sobkowiakiem podał przykład         
z kilku zdań, które powiedział, o ile mija się z prawdą, na ile kłamie. Poinformował, że 
spalarnia w Poznaniu spala pięć razy więcej, jest pięć razy większa niż spalarnia, która jest 
projektowana we wsi Kamionka. Teren 50 hektarów nie jest przeznaczony pod budowę 
zakładu odzysku energii ponieważ teren na budowę zakładu odzysku energii to jest w 
granicach trzech hektarów. Jest to 50 hektarów na, których ma powstać kompleks 
przemysłowy. Kompleks, na którym już powstał browar, ma powstać huta szkła, mają 
powstać zakłady wysokiej technologii, które potrzebują prądu i ciepła. I to rzeczywiście ma 
tam powstać, i to jest olbrzymia szansa dla miasta Chodzieży pomijając fakt, że jest 
możliwość opalania mieszkań w mieście Chodzieży z ciepła wytwarzanego w zakładzie 
odzysku energii i zaprzestanie palenia w kotłowni miejskiej, która w tej chwili znajduje się     
w centrum miasta. Daleki jest od wchodzenia w dyskusję z jakiego komina się więcej 
zanieczyszczeń będzie wydobywało. Powiedział, że ataki na niego, próby błyśnięcia w 
mediach społecznościowych posługując się jego nazwiskiem są możliwe ponieważ jest 
społecznikiem od prawie trzydziestu lat i musi być do tego przygotowany. Na kłamstwa się 
nie będzie zgadzał, bo kłamstwa, które wypowiada na jego temat pan Sobkowiak oceni sąd. 
Kwestia podstawową jest to, że o tym co ma być na terenie gminy Chodzież w okolicach 
Kamionki zdecydowali radni Gminy Chodzież. Radni Gminy Chodzież, którzy kilkanaście lat
temu zdecydowali, że na tym terenie mają być zakłady, które będą przetwarzały odpady.         
I w tej chwili cała inwestycja jest robiona zgodnie z planem zagospodarowania Gminy 
Chodzież. Wzywanie mieszkańców Chodzieży do różnych akcji mija się z celem ponieważ 
kompetentni w tym temacie są radni, którzy chcą na swoim terenie kompleksu 
przemysłowego, który będzie dawał miejsca pracy mieszkańcom Chodzieży. To będą 
zakłady, które wreszcie dadzą szansę młodym mieszkańcom Chodzieży na to, by mogli 
pracować na miejscu, żeby nie musieli wyjeżdżać do dużych ośrodków. Przykładem jest 
funkcjonujący browar, który zatrudnia ludzi ze wsi Kamionka, Milcz i z miejscowości, które 
leżą obok. Dla tych terenów, które były od czasów wojny zasypywane mnóstwem śmieci, ci 
ludzie wiedzą, że jest to dla nich wielka szansa wybudowanie kompleksu przemysłowego na 
tym terenie. Jak również jest to olbrzymia szansa dla miasta Chodzieży.                                 
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki ponownie udzielił głosu panu
Kamilowi Sobkowiakowi, który powiedział, że zadał jedno konkretne pytanie, czy rada 
powiatu podejmie jakiekolwiek decyzje, aby zbadać rolę przewodniczącego w procesie 
tworzenia tego projektu spalarni, czy wykorzystywał swoją funkcję przewodniczącego rady 
powiatu żeby ta spalarnia mogła powstać, czy ułatwiał inwestorowi dotarcie do 
samorządowców, którzy decydują o takich projektach. To jest pierwsze pytanie. Zadał 
pytanie, czy rada podejmie jakieś badania roli przewodniczącego w tym procederze. To co 
starosta powiedział, że ta spalarnia będzie najlepszą z możliwych form utylizacji odpadów, że
nie będzie miała wpływu na środowisko, to jest bajeczka, którą mogą poczytać jak się wejdzie
w google, tam są takie informacje. Że w Kopenhadze jest spalarnia, po której można jeździć 
na nartach. W Chodzieży mamy stok narciarski i zaprasza tam. Mają też masę innych atrakcji,
takich przyrodniczych. Być może radni się domyślają, że mamy w powiecie duży potencjał 
noclegowy, turystyczny i prosił żeby wyobrazić sobie jak będzie wyglądał ten Powiat 
Chodzieski, gmina Chodzież czy miasto Chodzież, jeśli trzy kilometry od centrum będzie stał 
obiekt spalarni odpadów. Nie jakiegoś zakładu przetwarzania i ta bujda, którą panowie 
powiedzieli, że energia cieplna będzie prowadzona stamtąd do miasta to nawet ludzie, którzy 
pierwszy raport o spalarni tworzyli za pieniądze inwestora uważali, że jest to nierealne. Zadał 
konkretne pytanie i w imieniu mieszkańców Powiatu Chodzieskiego, Chodzieży, dwóch 
sąsiadów, którzy są po jego stronie chce odpowiedzi czy radni zbadają rolę pana 
Straczyckiego w procesie tworzenia spalarni odpadów w Kamionce. Czy powiedzą ludziom 
prawdę jak ten proceder wyglądał, że to będzie super filtr, który nie będzie miał wpływu na 
środowisko. To są bajki, a pytanie jest konkretne, czy poznają rolę przewodniczącego w 
procesie powstawania spalarni odpadów. Przewodniczący przegrał z nim w sądzie, więc niech
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nie mówi o kłamstwach, bo skoro jest wyrok sądu, to wiadomo kto kłamał.                               
Starosta Mirosław Juraszek wyjaśnił, że rada powiatu pracuje w odniesieniu o określone 
przepisy i o wolę radnych. Pewnie pan Sobkowiak ma swoich przedstawicieli radnych, czy to 
miejskich czy powiatowych. Na dzisiaj w radzie inicjatywy dodatkowych powoływania grup, 
komisji, badania czegokolwiek nie było. Jeżeli taka inicjatywa w radzie zaistnieje i znajdzie 
się na to podstawa prawna,  to od tego są radni. Pan Sobkowiak w podtekście, tak to rozumie, 
sugeruje, że pan Straczycki dopuścił się jakichś nieprawidłowości. Jeśli ma na tern temat 
wiedzę na to są odpowiednie paragrafy i ma obywatelski obowiązek zgłosić to organom 
ścigania, które sprawdzą, czy jest w słusznym podejrzeniu i czy ma rację. Jeśli chce tylko 
pokazać ten teatr, to wszyscy rzeczywiście nie mają czasu. Jest w tej chwili urząd gdzie, być 
może, czekają na niego interesanci. Nie spieszy się, jeśli tu będzie musiał sensownie i 
merytorycznie pracować, ale jeżeli ma bić pianę, to się spieszy. Drzwi jego gabinetu nie są 
zamknięte przed panem Sobkowiakiem, ani przed żadnym innym interesariuszem. Jeżeli 
chciałby coś jeszcze dopowiedzieć, to zaprasza i wtedy będą rozstrzygali. Bardzo prosił żeby 
przychodził z faktami, a nie ze swoimi emocjami i rozgrywkami, z czymkolwiek, czy to jest 
pan Straczycki, czy ktokolwiek inny. Odnośnie powołania komisji odesłał pana Sobkowiaka 
do radnego z jego okręgu. Jeżeli radny wyjdzie z propozycją, to być może taka powstanie jeśli
znajdą się na to przepisy. Rada nie jest od ścigania i uznawania, czy ktoś jest przestępcą, czy 
nie. Jeśli ma podejrzenie, to jest obywatelski obowiązek do specjalnych organów.                 
Radny Stanisław Tadej stwierdził, że skoro ta spalarnia odpadów miałaby być taka świetna, 
mając takie poparcie, media za sobą, to dawno byłoby chwalenie się jaka ta spalarnia będzie 
cudowna. Nikt się nie przejmował jak wiele osób straciło pracę w Porcelanie, a teraz, że tam 
przybędzie kilkadziesiąt miejsc pracy to wielki sukces. Nie ruszałby tej sprawy gdyby 
chodziło o browar, bo wiadomo, że to inna uciążliwość, czy hutę szkła, ale spalarnia śmieci to
jest spalarnia śmieci. Wiedzą co się stało w Warszawie z oczyszczalnią Czajka. Zastanawiał, 
się, że nie potrafimy zrobić mleka UHT, a prawidłowo będziemy spalać śmieci i chcemy być 
ośrodkiem wielkiej turystyki. Jego zdaniem to jedno z drugim się gryzie. Dlaczego inni nie 
chcą sobie tej spalarni zafundować na przykład Piła, Wałcz czy Wągrowiec. Przyznał, że nie 
rozumie tego.                                                                                                                                 

9. Zakończenie obrad.
Innych głosów nie było i Przewodniczący Rady Powiatu Waldemar Straczycki wobec 
wyczerpania porządku obrad, o godz. 13:05 zamknął obrady XLII sesji Rady Powiatu 
Chodzieskiego. 

                                                 Przewodniczący
                                                 Rady Powiatu Chodzieskiego

                                             Waldemar Straczycki
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